Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada


(Le français suit)

FEBRUARY HEARING SCHEDULE

February 2, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will hear the following appeals in February. Most hearings start at 9:30 a.m. ET. As the agenda is subject to change, please consult the hearing schedule for dates and times.

	DATE OF HEARING
	NAME AND CASE NUMBER

	2024-02-13
	Emanuel Lozada v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (As of Right) (40701)

	
	Victor Ramos v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (As of Right) (40709)

	2024-02-14
	His Majesty the King v. Agénor Archambault, et al. (Que.) (Criminal) (By Leave) (40428)

	2024-02-15
	Daniel Hodgson v. His Majesty the King (Nvt) (Criminal) (By Leave) (40498)



For more information or to attend a hearing in person, please contact:
Supreme Court of Canada Registry
Registry-greffe@scc-csc.ca
1-844-365-9662





CALENDRIER DE FÉVRIER

Le 2 février 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada entendra les appels suivants en février. La plupart des audiences commencent à 9 h 30 HE. Comme l’horaire est susceptible de changer, veuillez consulter le calendrier des audiences pour les dates et heures prévues.

	DATE D’AUDITION
	NOM DE LA CAUSE ET NUMÉRO

	2024-02-13
	Emanuel Lozada c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (De plein droit) (40701)

	
	Victor Ramos c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (De plein droit) (40709)

	2024-02-14
	Sa Majesté le Roi c. Agénor Archambault, et al. (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40428)

	2024-02-15
	Daniel Hodgson c. Sa Majesté le Roi (Nt.) (Criminelle) (Autorisation) (40498)



Pour obtenir plus d’informations ou pour assister à une audience en personne, veuillez contacter :
Greffe de la Cour suprême du Canada
Registry-greffe@scc-csc.ca
[bookmark: _GoBack]1-844-365-9662


